
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL SECTORIAL DE 
CULTURA 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm: 05/2023 
Caràcter: Extraordinari 
Data: 7 de març de 2023 
Horari: 19.10 a  20.14 h 
Lloc: Centre Cívic Malgrat 
 
Assistents 
 
Lurdes Borrell Arigós, presidenta 
Fina Martínez, Associació de Puntaires 
Gerard Molina, Associació Musical Contrapunt 
Montserrat Buch, Coral Atzavara 
Obdúlia Cuatrecases, Grup de Teatre Germanor 
Marta Corona, Cercle Artístic 
Laia Gómez, GEM 
Enric Serra, Colla Ratpenatsinfernals 
Sergio Ortín, PSC 
Joaquim Albert, ERC 
Sergi Fuentes, CUP 
Mónica Estalayo, Malgrat ens Mou 
Carme Ponsa, Junts x Malgrat 
Salomé León 
Eduard Giménez 
Salvador Montalt 
Ruth Ninou Siñol, secretària 
 
No hi assisteixen:  
Toni Latorre, Òmnium Cultural 
Gabriel Rodriguez 
Ana Vega, PP 
Juan Ponce, Podem Malgrat 
Damián Cuéllar    
Albert Sanjuan 
Oriol Turné, Colla de Geganters 
Lino Cantero, Peña cultural flamenca El Cabrero 
Sònia Garangou 
Laura Blasi, Colla Castellera Els Maduixots 
 
 
Han excusat l’absència:  
Assumpta Mercader 
Montserrat Clapés, Agrupació Sardanista Malgratenca la Barretina 
Josep Cordon, SCiR La Barretina Vermella 
 
 



 

 

 
Ordre del dia 
 
1.-  Aprovació de l’acta de la reunió anterior 
  
2.- Proposta de funcionament i lideratge cavalcada de Reis. 
  
3.- Informe Comissió de Festes Populars i Tradicionals 
  
4.-  Proposta d'actualització del reglament del Consell Sectorial de Cultura. 
 
5.- Torn obert de paraules 
  
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Abans de l’inici de la sessió presidència explica el caràcter extraordinari d’aquesta 
convocatòria.  
 
La sessió ordinària s’hauria d’haver celebrat el 26 de gener, però la manca de personal 
per ocupar el lloc de secretaria tècnica va impossibilitar la convocatòria dins el termini i 
la forma escaient. 
 
La propera convocatòria serà pel 27 d’abril tal com es va marcar en el calendari de 
convocatòries del Consell Sectorial de Cultura.  
 
Segons està establert a l’art. 36.5 del Reglament de participació ciutadana i qualitat de 
democràtica de l’Ajuntament de Malgrat de Mar els consells sectorials hauran de ser 
renovats a l’inici de cada mandat, per tant,  el proper Ple del Consell serà l’últim 
d’aquesta legislatura.  
 
1.- La Comissió aprova l’acta de la sessió anterior per assentiment de tots els assistents.  
 
2.- Enguany la Comissió de Festes va participar en l’organització de les activitats que 
envolten la cavalcada de Reis. Feta la reunió de valoració troben que cal un canvi per 
renovar i millorar-la. 
 
Proposen liderar la crida entre la població malgratenca per formar novament la Comissió 
de Reis. Una entitat amb NIF i personalitat jurídica pròpia que s’hauria de dotar 
econòmicament des de l’Ajuntament. També caldria poder comptar amb les 3 
plataformes que està previst comprar.  
 
La Comissió de Reis seria l’encarregada de l’organització d’aquesta festa en tots els 
seus vessants. Construir cada any les tres carrosses de reis, anar renovant el vestuari, 
gestionar els voluntaris, etc. 
 
Des de la Regidoria de Cultura s’ha de fer la consulta de si és possible dotar 
econòmicament aquesta nova entitat i amb quina fórmula. 
 
3.- Informe Comissió de Festes Populars i Tradicionals 
 



 

 

Valoració de les campanades de Cap d’Any 
Va estar organitzada en poc temps i pocs recursos econòmics, però va es va poder fer 
gràcies al suport de molta gent. L’ambient creat va ser molt idoni i es valora 
positivament que després s’organitzés la revetlla al pavelló. El punt negatiu van ser els 
residus innecessaris  que es van generar.  
 
Valoració de la cavalcada de Reis 
En general, la valoració és positiva. Cal millorar la comunicació entre els diferents agents 
implicats i l’Ajuntament de Malgrat de Mar. Falta material i cal renovar el vestuari per 
obsolet i insuficient. Tot i alguna queixa rebuda per no llançar caramels, es valora bé fer 
repartiment a mans.  
 
Valoració Festa dels tres Tombs 
No va ser possible trobar cavalls per participar-hi complint la normativa vigent. Una opció 
seria adherir-se a l’Associació dels tres Tombs de Catalunya, perquè organitzessin la 
festa, però no es podria fer en la data de sant Antoni, sinó molt més enllà. Es planteja 
continuar amb el format d’enguany i dedicar la festa de Sant Antoni als animals de 
companyia.  
 
Festa Major Sant Roc 
Estan treballant l’organització de la resta d’activitats, en principi les mateixes que l’any 
passat.  Han enviat les bases del concurs Engalana’t a la Regidoria i demanen que es 
puguin publicar al maig a fi de donar més temps als participants per organitzar-se. 
 
4.-  Proposta d'actualització del reglament del Consell Sectorial de Cultura. 
 
Es demana que el mateix Reglament dicti com s’ha de substituir la figura de la Secretaria 
per evitar que no es pugui convocar un Consell a causa de no tenir aquesta figura, com 
va passar en el Consell anterior.  En cas que no es pugui canviar aquest punt es demana 
tenir el compromís de buscar amb celeritat un substitut de la Secretaria. 
 
S’acorda consultar què implica el canvi de Reglament. 
 
5.- Torn obert de paraules 
 
Es pregunta si per Sant Jordi està previst que la Comissió de Llengua i Literatura faci 
alguna activitat. No hi ha cap membre d’aquesta comissió que pugui respondre. La 
regidora comenta que actualment no hi ha res previst des de la Comissió, però sí que hi 
hi haurà alguna activitat organitzada per una entitat.   
 
Sobre la Vila del Llibre, s’exposa que enguany l’Alguer serà ciutat convidada. Tenim un 
passat comú, una llengua comuna i serà molt interessant conèixer la cultura de l’Alguer. 
Actualment ja s’han iniciat els contactes amb representants d’entitats que hi treballen 
com són Òmnium Cultural i Plataforma per la Llengua. 
 
La presidenta aixeca la sessió de la qual, com a secretària, estenc l’acta. 
 
 
Lurdes Borrell Arigós     Ruth Ninou Siñol 
Presidenta del Consell    Secretària del Consell  


